
 

 
    Grundet 
     Lokalråd  

  Dagsorden   

  Referat x  

          

   Lokalrådsmøde 

Dato Tirsdag 31.05.2022 Kl.: 19:00    Sted: NC 10 

 

 Deltagere: Henrik Stjernholm - Freddy Chr. Olesen - Anne Munksgaard -  Birger Lilja Kristoffersen - Peter 
Christensen - Jørgen Nitschke - Søren Thybo Thorsen 
 

 Afbud        Karsten Jepsen; Ulf Molter (Søren Thybo Thorsen deltog i stedet) 

 Referat Henrik Stjernholm 

  
 Dagsorden: 

1 Godkendelse af dagsorden  
 

Beslutning: OK 
 

2 Underskrift af referater fra 
sidste møde 

Beslutning:  
To referater blev underskrevet. 

3 Orientering om økonomi Orientering om lokalrådets økonomi.   v/Freddy 
Vi har fået 10.000 kr. fra Vejle Kommune for 2022. 
Beslutning:  
Vi har 29.414 kr. i kassen. 
 

4 Fitness sti på Grundet Anne Munksgaard fra Lille Grundet Grundejerforening fortalte om projektet på 
sidste lokalrådsmøde. 
 
Alle grundejerforeninger har meldt positivt tilbage, at de er indstillet på at bidrage 
med den finansiering, der er sendt rundt til bestyrelserne. Dog undtaget Korntoften. 
 
Anne og Henrik har gjort ansøgningen færdig og søgt om tilskud. 
Status er, at vi kan forvente at få penge til projektet.  
ULN holder møde den 22.6.2022. 
 
Punkter, der skal aftales: 

1. Endelig placering af stationer – evt. møde med kommunen for at se på 

stederne. 

2. Indkøb af redskaber. 

3. Styring af projektet. Kvalitetssikring. 

4. Økonomi – styring, bidrag fra grundejerforeningerne, afslutning af regnskab 

i forhold til kommunen. Lokalrådet står lige nu som ansøger til kommunen 

og penge vil derfor tilgå lokalrådet. 

5. Formidling – folder, skilte, indvielse. 

Beslutning: 
Vi udsætter sagen indtil vi ved, om vi får støtte til det fra Vejle Kommune. 
Vi drøftede placeringen af redskaberne, og der var enighed om, at de skal placeres 
umiddelbart op til stien, så de er synlige for alle.  
Vi tager på en besigtigelse, og ser på de konkrete placeringer.  
Henrik indkalder til et møde, og alle i lokalrådet får mulighed for at deltage. 
 

5 Lokalrådets årsmøde Vi har besluttet at udsætte årsmødet til efteråret 2022. 
Skal vi sætte en dato, og hvad skal indholdet være. 
 



Beslutning: 
Dato og indhold udsættes til næste møde. 
Det vil være fint, hvis vi kan foreslå et hovedtema, som kunne aktivere deltagerne til 
at kunne med gode ideer. 
 
 

6 Meddelelser fra udvalget for 
Lokalsamfund og Nærdemokrati 
 

Årsmøde for lokalrådene i Vejle Kommune 
Der var årsmøde for lokalrådene i Vejle kommune torsdag den 21.4.2022 i Vingsted 
Centret. 
Anne, Birger og Henrik deltog. 
Der er udsendt referat fra mødet til lokalrådet. 
 
Beslutning:  
Det var et godt årsmøde, hvor der er en god og åben stemning, og gode indlæg. 
Referatet er tidligere udsendt, og det kan se på kommunens hjemmeside. 
 

7 Video om Grundet Jørgen har været i kontakt med AD-design om produktion af en video om Grundet-
området.  
Firmaet har ikke kunnet finde ét eneste firma i området, der vil støtte projektet, så 
det er lukket ned. Lokalrådet har tidligere fået orientering om status via 
tilbagemelding fra firmaet. 
 
Beslutning:  
Vi indstiller deltagelsen i projektet. 
 

8 Beboerarrangementer: om a) 
Grundets historie fra stenalder 
til nutid. 
 

Møde om Grundets historie 
Evaluering af mødet. 
Det trak mange deltagere til, og det vil være fint med flere arrangementer. Vi holder 
kontakt til arrangement gruppen. 
Der var nogle deltagere, der gav udtryk for, at indbydelsen ikke var kommet rundt i 
alle grundejerforeningerne.  
 
Beslutning:  
Vi vil gerne være med til at holde flerearrangementer 
 

9 Opfølgning på Grundet Skovby 
planerne 

Intet nyt.  Lokalrådet (Henrik) følger op ift kommunen.  
Henrik har fået en aktindsigt, der er ikke sket så meget i den sidste tid. Så intet nyt, 
der har betydning endnu. 
 
Beslutning:  
Der sker ingenting. 
 

10 Orientering om projekt 
”Sundhedsskov” 

Lokalrådet (Birger) deltager i koordinationsgruppen for projektet, intet nyt møde 
siden sidst. Skiltning af stiruter er påbegyndt langs skovbrynet.  
 
Der er sat gang i opførelse af en toiletbygning på Moster Karens Eng.  
Vand el, ny vej, undervejs. 
Peter indgår som nyt medlem. 
Beslutning: 
 

11 Bydelsgruppen for Nørremarken 
– styret af Vejle Kommune 
Byg & Leg / Nørremarks-centret 
/ Bydelsplanlægning 

Bydelsgruppen. 
Nyt møde er aftalt til den 15.06.2022. 
Hvem deltager i møderne fremover.  
Birger har været med, men deltager ikke mere. 
Henrik er også med, men har ikke kunnet deltage i de seneste møder. 
Freddy indgår i den 
 
Byg og Leg – salg af grund: Det fremgår af VAF, at kommunen har fået et bud på køb 
af grunden. Vi ved ikke, hvad der indeholder. Det har formentlig været på en lukket 
sag på byrådet. 
 
Byg og Leg: Toppen af Nørremarken – legeplads. 



Kommunen har lavet en plan for legeplads på det areal, der ikke skal bruges til 
byggeri. AAB’s parkeringspladsen på den anden side af Moldevej indgår også i 
projektet. Det oplyses på et byggepladsskilt ved grunden, at det bliver anlagt i 2022. 
 
Nørremarkscenteret. 
Der er indvielse af NC 10 den 30. maj m.fl. dage. 
 

 
 
 
Stigruppe vedr. Det Grønne Loop. 
Freddy og Jørgen er med i stigruppen, nyt fra gruppen. 
 
Møde med Biblioteket. 
Henrik og Peter har været til møde med Biblioteket i NC 10 for at drøfte fremtidigt 
samarbejde. 
 
 
Beslutning: 
Vi laver en oversigt over gruppen og medlemmer fra lokalrådet. Den er herunder: 
Bydelsgruppen: Henrik og Freddy 
Stigruppen: Freddy og Jørgen 
Nørremarkscentret: ingen 
Nørremarkshallen: Freddy 
Sundhedsskoven: Peter    
 
Biblioteket vil gerne være med til at lave arrangementer i samarbejde med os. Vi skal 
bare sige til, når vi har ideer. 
 

12 Samarbejde med de andre by-
lokalråd 

Henrik og Birger har deltaget i et møde med formænd og næstformænd om et 
samarbejde – primært ift. relationerne til Vejle Kommune.  
Formålet er at få et møde i formanden for Udvalg for Lokalsamfund og 
Nærdemokrati, og senere med Teknisk udvalg og gerne borgmesteren. 
 
Vi er indbudt til møde med formændene for ULN, TU og Klimaudvalget, der alle 
sidder i ULN. Det er forvaltningen, der har indbudt os mandag den 13. juni. 
Børkop, Brejning, Gårslev, Bredballe, Skibet og os. Formændene for lokalrådene 
deltager. 
 
Beslutning:  
Henrik deltager i mødet den 13. juni. 
 

13 EU projekt 
Gardeneiser 

Vejle Kommune er med i et EU projekt om deling af viden om biodiversitet. Grundet 
Lokalråd er med som en del af dette projekt. 
Birger og Henrik tager til Wien i juni for at se nærmere på byhaver. 
 
Beslutning: 
Birger og Henrik tager til Wien, og vi får besøg fra deltagerlandene på Grundet den 
25. august. Henrik og Birger viser rundt. 
 

14 Offentlig tur på Grundet den 2. 
juni 

Teknisk Forvaltning arr. en off. tur på Grundet torsdag den 2. juni kl. 19.  
Henrik og Peter deltager fra lokalrådet.    



Beslutning: 
Der var ca. 30 deltagere med på turen, der var en succes. De to fra kommunen er 
blændende formidlere, Finn Lillethorup og Bo Levesen. 
 

15 Valg til lokalrådet 2022 Valg af nye medlemmer til lokalrådet fra 2022. 
Jørgen fortsætter fra GLF 
Kirsten Hedeager er nyt medlem fra Bofællesskabet Lille Grundet 
Freddy og Anne er tidligere udpeget for 2022. 
Revisor på valg: Jesper Fejring fortsætter 
Valg af ny næstformand efter Birger. 
 
Beslutning: 
Valg af næstformand udsat til næste møde. 
 

16 Henvendelse fra beboer om en 
hundeskov 

Hej 
Kan man mon sende et ønske til området? På vegne af mange hundeejere på lille og store grundet skriver 
jeg for at spørge, om det mon kunne være muligt at etablere en hundeskov eller hundelegeplads, hvor 
hunde i et indhegnet område kan mødes og lege og boltre sig frit? 

Jeg, min hund Charly og mange andre hunde og ejere i området krydser fingre 😊 
Vh. Anette S. Nielsen  

 
Beslutning: 
Peter spørger ind ved projektet for Sundhedsskoven, og det er noget, der kan 
indpasses i det projekt. Alternativt hører Peter hos Natur- og Udeliv i Teknisk 
Forvaltning. 
 

17 Farvel til Birger Vi siger farvel til Birger, der er med til lokalrådsmøde for sidste gang. 
 
Beslutning: 
Vi takkede Birger mange gange for den store indsats, han har ydet for at få 
lokalrådet til at fungere så godt, som det gør. Alle er blevet inddraget med det, de 
kan bidrage med, og vi har fået fastlagt en velfungerende mødestruktur. Særligt skal 
også arbejdet med den Grønne Vision fremhæves, men også mange andre projekter, 
som Birger har involveret sig i. 
Lokalrådet ønskede Birger held og lykke fremover. 
 

18 Eventuelt Herunder orientering om hvad der ellers foregår i Grundet-området. 
a. Er bussen stadig på med i kommunens planer. Henrik hører Teknisk Forvaltning. 

b. Henrik undersøger, om vi kan få lavet en Facebook gruppe til lokalrådet. 

c. Vi holder frem over vores lokalrådsmøder i NC 10. 

Mødelokale reserveres hos Anders Østergaard Andersen på Vejle Bibliotek: 

Mail: andea@vejlebib.dk 

Mobil: 4042 9455 

 
 
Mødekalender for 2. halvår 2022 – den sidste tirsdag hver anden måned  
Tirsdag den 30.08 2022 19.00 - 21.00 NC 10 
Tirsdag den 25.10 2022 19.00 - 21.00 
 
 

     Andre datoer 
  
 
 

Referat af møde den 31.05.2022  godkendt:       /     ______________________________________ 
      
_______________________________________        _______________________________________ 
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